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Verslag Familieraad 04 september 2023  

  

Aanwezig:   Hilde, Kurt, Daniël, Eric, José, Daniëlla, Paul, Christiane, Nicole, 

Kristel, Myriam, Marianne, Claude en Francine 

Verontschuldigd:  Griet 

  

1. Verwelkoming door Hilde.  

  

2. Tekstje :   

  
Tekst ‘advertenties’ gebracht door Nicole, ter nagedachtenis aan de overleden 

man van Francine. 

  

3. Vorig verslag:   

  

Goedgekeurd.   

  

4. Correspondentie: 

  

Met spijt vernemen we het overlijden van Johan (leefgroep Violet) en van  

Freddy, de echtgenoot van Francine (lid familieraad). 

 

5. Kasverslag:  

  

De saldi van de rekeningen, evenals een overzicht van de ontvangsten en uitgaven, 

werden door Hilde medegedeeld aan de leden. 

 

De familieraad zal 3000 euro schenken aan de instelling als sponsoring voor de 

aanleg van een groene zone (de groene oase) naast Huis 4. 

 

De opbrengst van de verkoop confituur bracht 66 euro op. Dit schenken we ook aan 

de voorziening.  
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6. Ontmoetingsmomenten: 

  

De ontmoetingsmomenten worden per Huis georganiseerd en gaan door in het 

restaurant: 

• 14/09 voor Huis 1: Violet, Karmijn en Koraal 

 

• 15/09 voor Huis 2: Turkoois, Jade en Verde 

 

• 21/09 voor Huis 3: Maroon, Oker en Omber 

 

• Het ontmoetingsmoment op 22/09 voor Huis 4: Indigo, Kobalt en Azuur 

gaat, gezien het beperkt aantal inschrijvingen, door in een kleinere locatie 

(‘t Salon,…). 
 

De aanwezige leden van de familieraad stellen bondig de werking van de 

familieraad voor: 

• wanneer vergaderen we, waarover spreken we zoal, waarom zou je ook 

geen lid worden, … 

• Oplijsting van de activiteiten die we doorheen het jaar organiseren (Hilde 

bezorgt ons deze lijst) 

 

Met een ludieke activiteit stellen de aanwezigen zich voor aan elkaar en nadien 

kunnen we onbevangen praten over alle mogelijke onderwerpen. Voorstel van een 

ludieke activiteit: we gooien een bolletje wol en wie hem vangt, stelt zich kort 

voor. 

 

De broodjes worden aangeboden op kosten van de Familieraad. 

 

7. Oliebollenbak:   

  

De oliebollenbak gaat door op woensdag 18 oktober 2023. We spreken af om  

14 uur in het restaurant. 

 

Deelnemers: 

 

Francine en haar zus, Paul, Christiane, Marianne, José, Daniëlla, Claude, Kristel, 

Myriam, Daniël, Nicole en Hilde 

 

- Paul en Christiane plaatsen de nodige bestellingen bij de keuken van de 

voorziening en brengen ook de zeef voor de poedersuiker mee. 

- Nicole brengt de rekjes voor de puntzakjes mee. 

- José en Daniëlla brengen de scheppen voor de oliebollen mee. 
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8. Koekjesactie: 

  

Hilde geeft een overzicht van de actuele aankoopprijzen van de koekjes bij 

Destrooper. 

De prijs voor een 4-pack zal dit jaar 9 euro bedragen en de betalingen dienen te 

gebeuren op de rekening van de voorziening. Op geregelde tijdstippen zal de 

instelling een overzicht van de geplaatste bestellingen bezorgen aan Hilde. 

De voorziening zal de brief met de praktische info over de actie en hoe men de 

koekjes kan bestellen opmaken en bij de factuur voor de maand september 

voegen.  

De opbrengst van de koekjesactie zal besteed worden aan de aanleg van de groene 

oase.  

 

Hilde zal aan Destrooper  vragen of we op woensdag 25 oktober 2023 de firma 

kunnen bezoeken. Afspraak om 13.30 uur aan het bezoekerscentrum van 

Destrooper in Lo. 

 

9. Collectief overleg: 

 

De belangrijkste punten op het overleg van 25 september zijn: 

 

- Bespreking nieuw huishoudelijk reglement 

- Overlopen beleidsplan 

- Woon- en leefkosten  

- Energiekosten  

- Nieuw document DNR-code 

- Studie “kwaliteit van leven” 

 

 

10. Nieuws vanuit Fovig: 

 

De werkgroep vervoer kreeg van het kabinet van de Minister te horen dat er geen 

budget beschikbaar is voor bijkomende tussenkomsten in de vervoeronkosten. Een 

probleem dat zich vooral stelt in de dagcentra. 

 

De vereenvoudigde toeleidingsprocedure naar een meervraag houdt het risico in op 

een uitstel in de toekenning van het budget. 

 

In sommige instellingen dienen de bewoners mee te betalen voor de installatie van 

airco en zonnepanelen. Dit mag, maar hiervoor moet het collectief overleg 

geraadpleegd worden en dienen alle afspraken in een document gegoten te 

worden. 

 

Fovig organiseerde ook een bevraging onder zijn leden over ‘participatie in 

voorzieningen’. 
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11. Signalen van ouders voor de voorziening: 

 

• Op 8 oktober 2023 is er in de St-Elooikerk te Zedelgem een optreden van 

Margriet en Celien Hermans t.v.v OC Cirkant. 

 

• Het nieuwjaarsontbijt wordt georganiseerd op vrijdag 02 februari 2024. 

 

• Binnen en Buiten gaat door op 28 april 2024. 

 

• Eric werd op passende wijze in de bloemetjes gezet voor zijn jarenlange 

inzet binnen de diverse overlegorganen van de instelling. BEDANKT ERIC! 

 

12. Volgende vergaderingen: 

 

- Maandag 20 november 2023 

- Maandag 05 november 2024 

- Maandag 15 april 2024 

- Maandag 10 juni 2024 
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Verslag familieraad overleg met de voorziening   

  

Overleg met de voorziening om 15u15  

  

Aanwezig vanuit Cirkant:  Ria, Annelies, Shana, Emma en Catherine 

 

We beginnen feestelijk, met warme dank aan Eric Devos. We blikken terug op zijn jarenlange 

inzet in de familieraad en zijn voorzitterschap van het collectief overlegorgaan. Hij kan trots 

zijn op wat hij tijdens die vele jaren hielp realiseren. 

We zetten hem in de bloemetjes en bieden hem zowel vanuit de familieraad als vanuit Cirkant 

een attentie. 

   

  

1. Vorig verslag: 

 

Wordt goedgekeurd 

 

2. Accenten beleidsplan 2023 -2024. Waar gaat Cirkant dit werkjaar op 

inzetten? Zie afzonderlijke kopie van presentatie. 

 

We gaan in overleg i.v.m. enkele voor bewindvoerders interessante acties van de 

planning.  

Wie geïnteresseerd is in de volledige beleidsplanning, kan die krijgen op eenvoudig 

verzoek (bij sociale dienst, bij directie of onthaal).  

 
Enkele bedenkingen/aanvullingen tijdens het overleg. 

 

• Meewerken aan het project vanuit de groep Broeders van Liefde om 

gegevens te verzamelen/registreren die belangrijk zijn om de kwaliteit 

van leven van bewoners aan te tonen. 

Belangrijk is dat we willen bewaken dat de gevraagde registraties zinvol 

zijn… De tijd nodig voor het registreren mag niet ten koste gaan van de tijd 

voor de zorg. Vandaar dat het goed is dat er ook vanuit de 

familieraad/collectief overleg vertegenwoordiging is in het project: Daniël 

en Hilde. 

 

• Villa 52: De renovatiewerken willen we dit werkjaar afwerken en dan kan 

het atelier en de villa met 5 kamers in gebruik genomen worden. Momenteel 

denken we na over welke bewoners we in de villa zien verblijven; zodat we 

eventueel gericht op zoek kunnen naar kandidaten. 



6 
 

 

• Loket AanZet: 

Vanaf nu werkt Loket AanZet samen met de Hersenletselliga. Mensen die 

geconfronteerd worden met een niet aangeboren hersenletsel én die niet 

weten waar terecht met hun vragen, kunnen nu ook via AanZet een 

antwoord krijgen.  

Een lid vraagt of we in de toekomst nog meer leefgroepen willen voor 

bewoners met een niet aangeboren hersenletsel. Neen; dit is niet aan de 

orde. 

 

• De energiescan ging door in augustus. Die scan was gratis, maar we moeten 

nu wel garanderen dat we enkele van de voorgestelde acties realiseren. Dit 

is dit werkjaar voorzien. 

 

• Het buurtfeest, waarbij we de buren van Cirkant willen uitnodigen om 

kennis te maken met onze werking  (bewoners van de Aartrijksestraat en 

enkele straten in de wijk), zal niet doorgaan in oktober, zoals op de 

presentatie staat (te vroeg donker). Het voorjaar een betere periode is om 

hen te ontvangen. Datum nog af te spreken. 

 

• Het domein groener en mooier maken. 

Dit is een actie die door vele medewerkers werd aangegeven als prioriteit. 

Een van de zaken die we kunnen aanpakken is het domein aan huis 4 en 1. 

Dit is landbouwzone, maar van de gemeente kregen we toestemming voor 

het volgende. 

We willen er een ‘oase’ van maken: een omheinde tuin (omheind met 

natuurlijke materialen) met natuurlijke rust- en schuilplekken ( eventueel 

met schommelbank/ andere bank + eventueel ook een combinatie met 

‘uitleefkansen’ vb. een trampoline ingegraven in de grond). 

We zoeken een tuinaanlegger die hiervoor een plan kan maken.  

Verhardingen zijn niet toegelaten; maar dit is ook niet nodig. 

Vanuit Cirkant dienen we hiervoor ook een dossier in bij VIPA om subsidies 

te krijgen (Er is hier kans toe vanuit preventie van agressie: via het 

aanbieden van rust en schuilplekken- bewegingsvrijheid in veilige 

omgeving…).  
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• De ontmoetingsmomenten voor bewindvoerders per leefgroep, samen 

met afvaardiging vanuit de familieraad. 

Leden bespreken het aantal inschrijvingen en volgende afspraken worden 

gemaakt: 

o Ontmoetingsmomenten van huis 1,2 en 3 gaan door in het 

restaurant.  

Huis 1: 

2 tafels: één tafel voor Koraal + één tafel voor Violet en Karmijn 

samen 

Huis 2: 

3 tafels: voor elke leefgroep één tafel 

Huis 3: 

Oker en Maroon één tafel + Omber één tafel. 

Huis 4: 

gezien de kleine groep is het Salon misschien een betere optie. 

o Er worden broodjes en drank voorzien (koffie, fruitsap, water…) 

Cirkant zorgt voor de broodjes, de familieraad zorgt voor de 

betaling. 

o De leden van de familieraad staan zelf in voor de ontvangst/het 

verloop van de ontmoetingsmomenten. 

o Hilde zorgt voor een ‘leidraad’; zodat iedereen op zelfde manier de 

momenten aanpakt.  

o Vanuit Cirkant is er vertegenwoordiging in de voorziening aanwezig 

tijdens de ontmoetingsmomenten; Cirkant zorgt ook voor het 

klaarzetten van het restaurant. Ook bij het opruimen komt er hulp 

vanuit Cirkant. 

 

3. Voorstel sponsoringprojecten: 

 

De directie verzamelde volgende vragen/voorstellen voor sponsoring vanuit de 

verschillende diensten/leefgroepen: o.a. 

• Een CDRL muziekinstrument voor interactie: lichamelijk contact wordt 

omgezet in klanken. Dit kost ongeveer 4000 euro 

• Een ijskar (kan in Cirkant wel gemaakt worden- materiaal moet gekocht 

worden) 

• Tenten  

• Een handpan (muziekinstrument) ongeveer 1000 euro (?) 

• Een grote bingo (200 euro) 

• Huren van de Squeezi (een revalidatieapparaat bedoeld voor kinesisten en 

ergotherapeuten en is specifiek ontworpen om 

het bovenlichaam van patiënten te trainen via motiverende spelletjes. Het 

is een druk- en bewegingsgevoelig balletje dat via een tablet aangesloten 

wordt op een app) Te kopen of te huren: in Cirkant zouden we liever huren 

omdat er nog verbeteringen zullen komen. (800 euro per jaar). 

• Een schommelbank 
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• Een trampoline 

• Bijdrage voor project van buitenaanleg aan huis 1 en 4 (zie hierboven) 

 

Besluit: de familieraad wil 3000 euro schenken voor het project van de 

buitenaanleg. 

De leden vanuit Cirkant danken de familieraad oprecht! Dit is alvast een zeer mooie 

start. 

Ook de opbrengst van de koekjesactie willen de leden van de familieraad aan dit 

project schenken. 

 

4. Bouw: 

 

Dit kwam aan bod bij het bespreken van de beleidsplanning. 

De bouw van de wasserij is op schema. Eind dit jaar zal dit afgewerkt zijn, dan is 

de verhuis vanuit de huidige wasserij naar de nieuwbouw voorzien.  

De aanbesteding voor het nieuwe centraal gebouw gaat door in oktober. De afbraak 

van de leegstaande delen van huidige centraal gebouw zit ook in de opdracht van 

de aannemer.  

De bedoeling is om die afbraakwerken te starten in het voorjaar van 2024 

 

5. Covid: 

 

Iedere bewindvoerder kreeg hieromtrent een brief. Indien men geen vaccin wenst, 

kan men dit laten weten. 

Vraag van een lid: hoe zit het met het griepvaccin?  

Ook het griepvaccin zal in november opnieuw gegeven worden aan alle bewoners 

Waarschijnlijk is hier ondertussen al een lijst in de medische dienst van wie dit 

vaccin niet wenst. Wordt nog eens nagevraagd. 

 

6. Signalen ouders/bewindvoerders/ netwerk cliënten: 

 

• Leden stellen voor om de oliebollenbak op 18 oktober te laten doorgaan, de 

laatste namiddag van de Opstapclub. 

• Kunnen de data van de Opstapclub naar alle ouders/bewindvoerders 

bekendgemaakt worden? 
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7. Varia: 

• Data voor andere vergaderingen dit werkjaar: 

- Maandag 20 november ‘23 

- Maandag 5 februari ‘24 

- Maandag 15 april ‘24 

- Maandag 10 juni ‘24 

 

• De nieuwe liftbus is besteld. Dit is het goede nieuws. Minder goed nieuws is 

dat de leveringstermijn vermoedelijk wel bijna een jaar bedraagt… 

 

Dank aan Kurt en Catherine voor het verslag. 

Dank aan Nicole voor de lekkere confituur. 

 

 
 


